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Folketingets Sundhedsudvalg har den 27. maj 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 772 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 772:
’’Mener ministeren, det er problematisk, at regeringen med Aftale om sundhed 
af 26. maj 2011 har aftalt at bruge 150 mio. kr. af satspuljen i en aftale, der ik-
ke dækker alle satspuljepartierne?”

Svar:
Det fremgår af den nyligt indgåede aftale mellem regeringen, Dansk Folkeparti 
og Pia Christmas-Møller, at regeringen vil søge tilslutning til initiativerne på 
psykiatriområdet i satspuljeregi. 

Med aftalen har regeringen fastholdt fokus på psykiatrien. Vores sundhedsaf-
tale peger, efter min mening, på nogle vigtige og nødvendige indsatsområder, 
f.eks. øget fokus på en sammenhængende behandling af høj faglig kvalitet i 
psykiatrien samt en udbygning af den stationære kapacitet. 

Det er derfor mit håb, at satspuljepartierne er enige i, at det er vigtige og nød-
vendige indsatsområder, og at partierne vil være med til at sætte fokus på og 
prioritere disse områder i forbindelse med efterårets forhandlinger om satspul-
jen for 2012. 

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Sine Mutanu Jungersted
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